
 

Okręgowa Rada Adwokacka w Warszawie, Al. Ujazdowskie 49, 00-536 Warszawa 

Warszawa, dnia 27 października 2020 r. 
 
 
 

 
 

Dziekan 
Okręgowej Rady Adwokackiej 

w Warszawie 

 

SEK.010.01.2020.2 

 

 

Szanowny Pan 

Adw. Jacek Trela 

Prezes Naczelnej Rady Adwokackiej 

 

Prezydium Naczelnej Rady Adwokackiej 

 

 

Szanowny Panie Prezesie,  

Szanowni Państwo,  

 

Mając na uwadze informacje od Sekretarza Naczelnej Rady Adwokackiej, adw. Rafała 

Dębowskiego, iż prawdopodobnym scenariuszem jest przyjęcie przez Sejm i następnie wejście 

w życie w połowie listopada zmodyfikowanych przepisów ustawy z dnia 2 marca 2020 r. 

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. 

poz. 374 z późn. zm.), które umożliwią odbywanie Zgromadzeń izb Adwokackich w formie 

zdalnej bez obowiązku quorum na poziomie 50% (tak przy głosowaniach jak i wyborach), przy 

równoczesnym wskazaniu, iż sposób przeprowadzenia wyborów, które odbywają się w okresie 

stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii ogłoszonego z powodu COVID-19, 

określi Naczelna Rada Adwokacka, niniejszym wnoszę o pilne przygotowanie przez Prezydium 

Naczelnej Rady Adwokackiej projektu stosownych modyfikacji Regulaminu odbywania KZA 

i Zgromadzeń Izba Adwokackich, tak aby w przewidywanej dacie wejścia w życie 

przytoczonych powyżej zmian do tzw. ustawy COVIDowej, NRA gotowa była do 

natychmiastowego uchwalenia stosownych modyfikacji regulaminu.  

Tylko takie działanie umożliwi Izbie Adwokackiej w Warszawie zorganizowanie Zwyczajnego 

Zgromadzenia Izby w tym roku, w oparciu o znowelizowane postanowienia regulaminu. 

Jestem przekonany, iż Zespół powołany przez Prezydium NRA do opracowania Regulaminu 

odbywania Krajowego Zjazdu i Zgromadzeń Izb Adwokackich w formie zdalnej zakończy 
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swoją pracę możliwie szybko i w terminie, który umożliwi, po zmianie przepisów na poziomie 

ustawowym, wprowadzenie do wewnętrznego porządku prawnego Adwokatury stosownych 

korekt regulaminowych a Izbie Warszawskiej odbycie Zgromadzenia najpóźniej w grudniu 

bieżącego roku, co jest naszą wolą i obowiązkiem wobec Członków Samorządu. 

 

  

Z wyrazami szacunku i życzeniami zdrowia, 

 

 

 

Adw. Mikołaj Pietrzak 


